
Afdelingsmøde 2022 referat 
 

Til stede:  

John Pedersen, Dennis Frost, Lars Modig og Claus Farver (afdelingsleder) 

 

1. Afdelingslederen bød velkommen, og tog sig selv af ordstyrer og referat. 

 

2. Beretningen (vedhæftet) blev taget til efterretning. 

 

3. Løbskalenderen (vedhæftet) blev gennemgået, og ændringerne forklaret. 

Det nye præmie/pointsystem (vedhæftet) blev også gennemgået, og der var enighed om at det er 

bedre med et gavekort ved sæsonafslutning, fremfor små præmier ved hvert stævne. Der var også 

tilfredshed med at det nye system har en mere fair fordeling, og at der er præmie til alle der stiller 

op. Det blev understreget at det formelt ikke er godkendt af Jernbane Fritids bestyrelse endnu. 

Dette forventes at ske i løbet af foråret. 

 

4. John bød ind med lidt udfordringer med justering af gear, og fik gode råd af Lars. 

 

5. Ingen af de fremmødte, ud over afdelingslederen, kører off road.  

Afdelingslederen gjorde opmærksom på, at det vil fremgå af løbskalenderen og løbsinvitationerne 

når der er mulighed for at køre gravel/off road. 

 

6. Gode røverhistorier hang løst i ærmerne…       

 

7. Alle de fremmødte er på ZWIFT med egen hometrainer, så dette punkt blev sprunget over 

 

Afdelingslederen afsluttede mødet og takkede for god ro og orden. 

 

På cykelafdelingens vegne 

Claus Farver 

Afdelingsleder 


